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Br.0012.2.2024 

 

Protokół Nr 1/2024 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

Rady Powiatu Mławskiego  

odbytego w dniu 29 maja 2024 roku 

pod przewodnictwem 

Pana Mariusza Olszewskiego – Przewodniczącego Komisji  

 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Pan Mariusz Olszewski - Przewodniczący Komisji 

Otworzył pierwsze posiedzenie Komisji, powitał członków Komisji i zaproszonych gości. 

 

Punkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pan Mariusz Olszewski - Przewodniczący Komisji 

Poinformował, że w posiedzeniu uczestniczy 4 członków Komisji, wobec czego obrady są 

prawomocne. 

 

Punkt 3 

Uchwalenie porządku obrad. 

 

Pan Mariusz Olszewski - Przewodniczący Komisji 

Zaproponował następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Uchwalenie porządku obrad. 

4. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji. 

5. Wybór Sekretarza obrad. 

6.  Zaopiniowanie Raportu o stanie Powiatu Mławskiego za 2023 rok. 

7. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Mławskiego za rok 2023 oraz 

informacji o stanie mienia oraz sprawowania finansowego Powiatu Mławskiego za 2023 rok. 

8. Opracowanie wniosku w sprawie udzielenia/nie udzielenia absolutorium Zarządowi 

Powiatu Mławskiego. 

9. Informacja o wykonaniu planu finansowego wydzielonego rachunku dochodów i 

przeznaczenia ich na wydatki związane z przeciwdziałaniem COVID-19. 

10. Informacja o wykonaniu planu finansowego wydzielonego rachunku dochodów 

pochodzących ze środków Funduszu Pomocy i przeznaczenia ich na finansowanie lub 

dofinansowanie zadań na rzecz pomocy Ukrainie w ramach planu finansowego tego 

rachunku. 

11. Informacja o wykonaniu planu finansowego wydzielonego rachunku dochodów i 

przeznaczenia ich na wydatki związane z realizacją zadań z Rządowego Funduszu Polski Ład: 

Program Inwestycji Strategicznych. 

12. Zapytania i wolne wnioski. 

13. Zamknięcie posiedzenia. 
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Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad zaproponowany przez Przewodniczącego 

Komisji (4 głosy „za”, w głosowaniu udział wzięło 4 radnych).  
 

Punkt 4 
Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji.  
 

Pan Marek Linkowski – Członek Komisji 
Zgłosił kandydaturę radnego Pana Sławomira Wieczorka na Wiceprzewodniczącego Komisji. 

 

Pan Mariusz Olszewski – Przewodniczący Komisji 
Zapytał, czy Pan Sławomir Wieczorek wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Radny Pan Sławomir Wieczorek wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Innych kandydatur nie było. 

 

Komisja przy 4 głosach „za” wybrała na Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana 

Sławomira Wieczorka. 
 

Punkt 5 
Wybór Sekretarza obrad.  
 

Pan Marek Linkowski – Członek Komisji 

Zgłosił kandydaturę radnego Pana Michała Pola na Sekretarza obrad. 
 

Pan Mariusz Olszewski – Przewodniczący Komisji 

Zapytał, czy Pan Michał Pol wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Radny Pan Michał Pol wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Innych kandydatur nie było. 

 

Komisja przy 4 głosach „za” wybrała na Sekretarza obrad Pana Michała Pola. 

 

Punkt 6 

Zaopiniowanie Raportu o stanie Powiatu Mławskiego za 2023 rok. 

 

Pan Witold Okumski - Starosta Mławski 

Poinformował, że stan Powiatu Mławskiego przedkładany jest Radzie Powiatu co roku do  

31 maja przez organ wykonawczy Zarząd Powiatu. W Raporcie jest przedstawiane mienie 

Powiatu Mławskiego według stanu na dzień 31.12.2023 roku. Mieniem powiatu jest jego 

własność i inne prawa majątkowe nabyte przez powiat lub jego osoby prawne. Wartość 

mienia powiatu uległa poprawie, przede wszystkim w wyniku przeprowadzonych inwestycji, 

jak również w wyniku zakupu działek czy innych terenów w związku z prowadzonymi 

inwestycjami. 83,3% stanowią budynki lokale i obiekty inż. lądowej i wodnej; 14,83% 

stanowią grunty; 1,44% to urządzenia techniczne i maszyny; 0,38% to środki transportu; 

0,05% inne środki trwałe. Działki, które zostały nabyte przez Powiat Mławski to głównie 

działki związane z prowadzonymi inwestycjami. Drogi Powiatu Mławskiego stanowią 

508,903 km, jest to dużo w stosunku do budżetu Powiatu. 296,158 km dróg na terenie 
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Powiatu Mławskiego stanowią drogi wymagające naprawy; 145,333 km drogi posiadające 

dobry stan; 67,412 km – bardzo dobry. Generalnie określa się, że ponad 250 km to drogi 

bardzo słabej jakości, które wymagają pilnie remontu. Pomimo, że ubiegły rok służył 

wykonaniu wielu inwestycji, które znacząco poprawiły wizerunek dróg Powiatu, to jednak nie 

ma takich środków budżetowych, aby zająć się wszystkimi drogami, które tego potrzebują. 

Wymienił kilka ważnych inwestycji, które zostały przeprowadzone w ubiegłym roku w 

Powiecie Mławskim. Była to np. inwestycja na ulicy Nowej w Mławie, o którą zabiegano od 

wielu lat; ulica Graniczna w Mławie, ważna inwestycja, która łączy wybudowaną Aleję Św. 

Wojciecha ze swobodnym dojazdem do wiaduktów. W ubiegłym roku były przeznaczane 

środki finansowe, aczkolwiek inwestycja została przeprowadzona w 2024 roku, na ulicę 

Sienkiewicza w Mławie. Ulica bardzo ruchliwa, inwestycja uporządkowała stan ruchu 

użytkowników tej drogi. Poza Mławą również wiele inwestycji drogowych zostało 

przeprowadzonych: np. rozbudowa drogi powiatowej Nr 4640W, w tym budowę ronda w 

miejscowości Liberadz oraz przebudowę mostu w miejscowości Doziny. Łączna wartość 

zadania to 20 646 067,07 zł. W Mławie została wybudowana hala sportowa przy Zespole 

Szkół nr 4 w Mławie, na rzecz poprawy warunków szkół. Wiele zadań było wykonywanych 

wspólnie z innymi podmiotami, środki finansowe pochodziły w szczególności z programów 

rządowych – Polski Ład, jak również z Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego – z 

instrumentu przeznaczonego na zrównoważony rozwój Województwa Mazowieckiego. 

Generalnie są pewne problemy z mieniem Powiatu Mławskiego – np. problem Bursy Szkolnej 

w Mławie i jej zagospodarowania, jak również Powiatowy Szpital w Mławie. W szpitalu pod 

względem infrastruktury jest dobrze, gdyż pozyskano wiele środków na rozwój. Możliwości 

techniczne są duże, problem tkwi w zasobach ludzkich, kadrowych. Powiedział, że wiele 

programów, głównie unijnych, realizowały mławskie szkoły. Powiatowy Urząd Pracy 

podejmował wiele działań na rzecz aktywizacji zawodowej bezrobotnych z terenu powiatu 

mławskiego. Wszelkie działania związane z mieniem Powiatu Mławskiego były nakierowane 

na to, żeby było ono właściwie gospodarowane, aby dalej troszczyć się o tą bazę, rozwijać ją 

w miarę posiadanych środków budżetowych i możliwości pozyskania ze źródeł 

zewnętrznych.  

 

Pan Mariusz Olszewski – Przewodniczący Komisji 

Zadał pytanie dotyczące oświaty, zdawalności matur. Powiedział, że w Zespole Szkół nr 3 w 

Mławie zdawalność matur jest na poziomie 25%. Jest ona katastroficznie niższa, niż w 

pozostałych szkołach. Zapytał, czy ta sytuacja jest z 2023 roku, czy powtarza się z lat 

ubiegłych? Generalnie, jeżeli rodzice wysyłają dzieci do liceum, to zakładają, że zdobędą oni 

maturę i będą dalej się kształcić. Tak niska zdawalność matur w tej szkole jest bardzo 

niepokojąca.  

 

Pan Tomasz Chodubski - Wicestarosta 

Odpowiedział, że punktem wyjścia jest sposób naboru. Przy wprowadzanych różnych 

reformach oświatowych jest pewne zaniedbanie jeszcze od reformy, która wprowadziła 

zewnętrzny egzamin do szkół. Aktualnie nie ma bariery odnośnie wyników ze szkoły 

podstawowej. W Mławie przybyło Liceów, natomiast uczniowie z większym potencjałem 

często starają się dostać do I Liceum Ogólnokształcącego w Mławie, do II Liceum (Zespół 

Szkół nr 4), a nie chcą iść do szkoły branżowej czy technikum, jako trzecią możliwość 

wybierają Liceum w ZS Nr 3 w Mławie. Często w przypadku nie dostania się do dwóch 

pierwszych Liceów, decydują się na opcję Liceum w ZS nr 3 w Mławie. Punktem wyjścia do 

tych wyników jest to, że nie ma formalnego egzaminu przyjęcia do szkoły. Do Liceum 

Ogólnokształcącego w Zespole Szkół nr 3 głównie trafiają dzieci, którzy nie dostali się do 

innych szkół (szkół pierwszego i drugiego wyboru).   
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Pan Mariusz Olszewski – Przewodniczący Komisji 

Powiedział, że w poprzednich latach Liceów było więcej. Uważa, że celowość prowadzenia 

Liceum w ZS nr 3 w Mławie jest do zastanowienia. 

 

Pan Witold Okumski – Starosta Mławski 

Powiedział, że struktura szkolnictwa niekoniecznie odpowiada dzisiejszej sytuacji na rynku 

pracy. Kierunki kształcenia w Technikach to najczęściej robotyka, informatyka. Wiadomym 

jest jakie jest zapotrzebowanie na rynku pracy dla robotyków, informatyków.  

 

Pan Mariusz Olszewski – Przewodniczący Komisji 

Uważa, że Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki powinna się pochylić nad tematem 

Liceum ZS Nr 3 w Mławie. Tak niski wynik z matur w tym Liceum jest bardzo rażący.  

 

Pan Michał Pol – Sekretarz Komisji 

Powiedział, że ogólnie panuje w społeczności lokalnej przeświadczenie, że I Liceum 

Ogólnokształcące w Mławie jest najchętniej wybieraną szkołą, na drugim miejscu jest Liceum 

w Zespole Szkół Nr 4 w Mławie. Zaproponował, żeby popracować nad tym, żeby coś 

zmienić, aby uczniowie wybierali również Liceum w ZS Nr 3 w Mławie.  

 

Pan Witold Okumski – Starosta Mławski 

Powiedział, że generalnie istotą reformy, która likwidowała gimnazja miało być podniesienie 

prestiżu szkolnictwa zawodowego. Przez ostatnie lata szkolnictwo zawodowe praktycznie 

przestało funkcjonować. Zespół Szkół Nr 3 w Mławie jest najlepiej zorganizowana szkoła 

zawodowa. Jest jedną z nielicznych szkół, która sama się utrzymuje. Szkoła ta ma w miarę 

nowoczesny system kształcenia zawodowego, trochę zbliżony do systemu kształcenia 

niemieckiego. Zajmuje się wyłącznie kształceniem teoretycznym, ma podpisany z 

Powiatowym Cechem Rzemiosł Różnych i Przedsiębiorczości w Mławie i innymi, gdzie 

odbywa się kształcenie praktyczne. Jest to dobry, pożądany model, w którym powinniśmy 

wychodzić ze szkolnictwem zawodowym. Temat ilości Liceów w szkołach w Mławie był już 

podnoszony. Uważa, że powinno być więcej klas branżowych, gdyż jest zapotrzebowanie na 

różnych specjalistów. Argumentacja Dyrektor Wydziału Edukacji i Zdrowia oraz Dyrektorów 

Szkół, że jeżeli nie zostaną otwarte takie kierunki w powiecie mławskim jak np. technik 

informatyk, czy technik robotyk, to zostanie on otwarty w powiecie żuromińskim, czy innym 

i uczniowie nie będą wybierać mławskich szkół. Zarząd Powiatu Mławskiego ma możliwość 

określania w której szkole i jakie kierunki kształcenia będą w mławskich szkołach 

ponadpodstawowych.  

Problem jest poważny i dyskusja nad oświatą jest konieczna. Oświata powinna być 

mechanizmem dynamicznym i dostosowywać się do rynku pracy. Konieczne są sygnały do 

rządu, że oświata potrzebuje zmian systemowych, bez których nie wiele można zrobić.  

Dopowiedział, że lata 2022-2023 były nie zwykle trudnymi dla samorządów. Z jednej strony 

Polski Ład umożliwiał starania się o znaczną liczbę inwestycji w zakresie dróg, czy różnej 

infrastruktury (np. w szpitalu, hali sportowej przy ZS nr 4 w Mławie), a z drugiej strony jest 

niezwykły dylemat, gdyż  inwestycje są bardzo kosztowne, a dotacje nie wystarczające (np. 

kosztorys na inwestycję w Dozinach był na kwotę około 11 mln złotych, wniosek został 

skorygowany na około 16 mln złotych, kwota uzyskanej dotacji to około 14 mln, a przetarg na 

około 22 mln).  
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Pan Marek Linkowski – Członek Komisji 

Powiedział, że nie tylko z radnymi powinna być prowadzona dyskusja na temat kształcenia 

uczniów po szkole podstawowej, ale również z rodzicami, samymi uczniami. 

 

Komisja jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię do Raportu o stanie Powiatu Mławskiego za 

2023 rok (4 głosy „za”, w głosowaniu udział wzięło 4 radnych). 

 

Punkt 7 

Analiza sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Mławskiego za rok 2023 oraz 

informacji o stanie mienia oraz sprawozdania finansowego Powiatu Mławskiego za 2023 

rok. 

 

Pan Jan Warecki – Przewodniczący Rady Powiatu 

Zaproponował, żeby skupić się na części opisowej wszystkich sprawozdań.  

 

Pani Mariola Rostkowska- Skarbnik Powiatu  
Przedstawiła Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Mławskiego również do wglądu następującą 

dokumentację : 
1. Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu mławskiego za 2023 rok; 

1) Sprawozdanie roczne z wykonania planu dochodów budżetowych - Rb-27S; 
2) Sprawozdanie roczne z wykonania planu wydatków budżetowych – Rb-28S; 

3) Sprawozdanie o dotacjach związanych z wykonywaniem zadań z zakresu administracji 

rządowej oraz innych zadań zleconych jednostce samorządu terytorialnego ustawami; 
4) Sprawozdanie o wydatkach związanych z wykonywaniem zadań z zakresu administracji 

rządowej oraz innych zadań zleconych jednostce samorządu terytorialnego ustawami; 
5) Sprawozdanie z wykonania planów finansowych dochodów własnych jednostek 

budżetowych i wydatków nimi sfinansowanych; 
6) Sprawozdanie o stanie należności oraz wybranych aktywów finansowych - Rb-N; 

7) Sprawozdanie o stanie zobowiązań wg tytułów dłużnych oraz gwarancji i poręczeń - Rb-Z; 
8) Sprawozdanie o nadwyżce/deficycie jednostki samorządu terytorialnego - Rb-NDS; 
9) Sprawozdanie opisowe z wykonania budżetu Powiatu za 2023 rok. 

 

Poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa wydała pozytywną opinię w dniu  

18 kwietnia 2024 roku o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2023 rok.  

Zawartość i szczegółowość sprawozdania spełnia wymogi zawarte w art. 267 ust. 1 pkt 1 i art. 

269 ustawy o finansach publicznych. Zachowana została przy tym korelacja danych 

zawartych w sprawozdaniu z bilansem z wykonania budżetu oraz z informacją o stanie 

mienia. 

Uchwalony przez radę budżet, po uwzględnieniu zmian w ciągu roku przewidywał realizację 

dochodów w wysokości 149 498 134,94 zł. Dochody Powiatu zrealizowano w kwocie 162 

884 824,43 zł, co stanowi 108,95% plany, w tym: 

a) dochody bieżące zrealizowane zostały w kwocie 108 764 298,12 zł, co stanowi 104,09% 

planu; 

b) dochody majątkowe zrealizowane zostały w kwocie 54 120 526,31 zł, co stanowi 120,26% 

planu. 

W zakresie planowanej kwoty długu stwierdzono, że została zachowana relacja określona w 

art. 243 ustawy o finansach publicznych. Spełnione zostały bowiem ustawowe wymogi 

dotyczące maksymalnego wskaźnika spłaty zadłużenia, tj. kwota z lewej strony wzoru 

wskaźnika jest mniejsza od kwoty wynikającej z prawej strony.  
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Uchwalony przez Radę budżet, po uwzględnieniu zmian w ciągu roku przewidywał realizację 

wydatków w wysokości 175 936 635,60 zł. Wydatki ogółem zrealizowano w kwocie 171 579 

783,59 zł, co stanowi 97,52% planu, w tym: 

a) wydatki bieżące zrealizowane zostały w kwocie 103 184 302,49 zł, co stanowi 96,32% 

planu; 

b) wydatki majątkowe zrealizowane zostały w kwocie  68 395 481,10 zł, co stanowi 99,40% 

planu. 

Wynik budżetu za rok 2023 zamknął się deficytem w kwocie 8 694 959,16 zł, na planowany 

deficyt w kwocie 26 438 500,66 zł. Zrealizowane zostały przy tym planowane rozchody w 

wysokości 1 972 696,00 zł.  

 

Pan Michał Pol – Sekretarz Komisji 

Powiedział, że Pani Skarbnik przedstawiła również informacje o inwestycjach, które są 

wieloletnie. Zapytał, czy jest jakieś zagrożenie dotyczące danej inwestycji, że może zostać 

niezrealizowana? 

 

Pani Mariola Rostkowska – Skarbnik Powiatu 

Odpowiedziała, że nie ma takiego zagrożenia. 

 

Pan Michał Pol – Sekretarz Komisji 

Powiedział, że środki przeznaczane na odprawy w ubiegłym roku to 715 000 zł. Zapytał, co 

dzieje się ze środkami przeznaczanymi na odprawy w sytuacji gdy dana osoba przechodzi na 

emeryturę (środki te nie bilansują się)? Czy są przesuwane z innych tytułów na odprawy? 

 

Pani Mariola Rostkowska – Skarbnik Powiatu 

Powiedziała, że w roku 2023 było zaplanowanych 800 000 zł, a zrealizowane 715 000 zł. 

Nawet w sytuacji, gdy ktoś nie zaplanował odejścia na emeryturę a jednak odszedł, to kwota 

zaplanowana była wystarczająca na ten cel. W roku bieżącym nie ma rezerwy tych środków, 

więc będzie trudniej, gdyż kilka osób wystąpiło z wnioskami. Nie mniej jednak w roku 

ubiegłym więcej osób przechodziło na emerytury. W sytuacji, gdy zaplanowane środki 

zostaną wykorzystane, uzupełniane są z wolnych środków. Muszą być zabezpieczone.  

 

Pan Mariusz Olszewski – Przewodniczący Komisji 

Powiedział, że stosunek zadłużenia całkowitego Powiatu Mławskiego w stosunku do 

dochodów wynosi 11%. Ogólnie jest maksymalny próg 60%, który gwarantuje 

bezpieczeństwo i stabilność budżetu. Poprosił, aby Pani Skarbnik wyjaśniła, jaki to procent 

zadłużenia, kiedy jeszcze budżet jest stabilny ? 

 

Pani Mariola Rostkowska – Skarbnik Powiatu 

Wyjaśniła, że bez Wieloletniej Prognozy Finansowej wiadome by było, że do 60% można się 

finansować. Powiat Mławski ok. 23 mln zadłużenia, w roku 2023 zaciągnięto kredyt w 

wysokości 15 mln złotych. We wcześniejszych latach nie zaciągano tak dużych kredytów, 

gdyż nie było również dużych dochodów. Gdy są wysokie dochody, można większe 

zobowiązania zaciągać, gdyż procent również jest mniejszy. Zaciągnięcie kredytu w 

wysokości 15 mln złotych zaważyło na tym, że prognoza już się waha w 2030 roku. Jest 

niezmiernie trudno to ustalić. Aby nie rosły wydatki bieżące, należy pozyskać więcej 

dochodów bieżących.  
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Pan Tomasz Chodubski - Wicestarosta 

Dodał, że w gminach jest więcej dochodów własnych (podatki), natomiast w powiecie takich 

dochodów nie ma. W powiecie jest subwencja i dotacje. Nie można sobie pozwolić na 

większe zadłużenia. Najważniejsze jest pozyskiwanie środków zewnętrznych np. na 

inwestycje. Bardzo dobrze, że prowadzone są inwestycje (w roku bieżącym są na kwotę 8 mln 

złotych), natomiast powodują one pogorszenie wskaźnika w bilansie.   

 

Pan Mariusz Olszewski – Przewodniczący Komisji 

Zapytał również o zadłużenie szpitala, jak przedstawia się sytuacja? 

 

Pani Mariola Rostkowska – Skarbnik Powiatu 

Powiedziała, że szpital nie ma zobowiązań wymagalnych, czyli po terminie płatności. Szpital 

nie ma kredytu, ma tylko w rachunku, który spłacają na bieżąco. Zobowiązania szpitala 

rozkładane są na raty. Zadłużenie zmniejszyło się z 5 mln do 2 mln złotych. W związku z 

tym, że muszą tworzyć rezerwy, mają kapitał na minusie. Jeżeli dyrektor szpitala będzie 

pozyskiwał przychody, czyli dobrze będzie nawiązywał kontrakty z Narodowym Funduszem 

Zdrowia i otrzymywał płatności w terminie, to nie będzie wyniku na minusie.  

 

Pan Marek Linkowski – Członek Komisji  

Zapytał, o mienie Powiatu w Bogurzynie, którego jest sporo (około 6-7 ha). Znajduje się tam 

Dom Pomocy Społecznej. Pojawił się również Dom Seniora w Bogurzynie. Zaproponował, 

aby wyjechać z Komisją Rewizyjną i skontrolować teren w Bogurzynie należący do Powiatu, 

zastanowić się co można z nim zrobić. Jest to teren, który można dobrze zagospodarować, 

sprzedać. 

 

Komisja jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię do sprawozdania z wykonania budżetu 

Powiatu Mławskiego za rok 2023 oraz informacji o stanie mienia oraz sprawozdania 

finansowego Powiatu Mławskiego za 2023 rok (4 głosy „za”, w głosowaniu udział wzięło 4 

radnych).  

 

Punkt 8 

Opracowanie wniosku w sprawie udzielenia/nie udzielenia absolutorium Zarządowi 

Powiatu Mławskiego. 

 

Komisja Rewizyjna kontrolując wykonanie budżetu za 2023 rok kierowała się następującymi 

kryteriami: 

1. prawidłowością realizacji wydatków budżetowych, 

2. wykorzystaniem środków publicznych z rezerwy budżetowej, dotacji z budżetu lub 

funduszu celowego, 

3. stosowania właściwego upoważnienia do zaciągania zobowiązań obciążających 

budżet, zasadnością udzielania dotacji. 

 

W związku z tym, że Komisja Rewizyjna Rady Powiatu Mławskiego nie stwierdziła 

negatywnych zjawisk w wykonaniu budżetu przez Zarząd Powiatu Mławskiego za 2023 rok, 

wnioskuje o udzielenie Zarządowi Powiatu Mławskiego absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za rok 2023, podejmując w tej sprawie stosowną uchwałę. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie (4 głosy „za”, w głosowaniu udział wzięło 4 radnych).  
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Punkt 9 

Informacja o wykonaniu planu finansowego wydzielonego rachunku dochodów i 

przeznaczenia ich na wydatki związane z przeciwdziałaniem COVID-19. 

 

Pani Mariola Rostkowska- Skarbnik Powiatu 

Poinformowała, że stan środków na dzień 1.01.2023 r na rachunku dochodów ze środków 

funduszu przeciwdziałania COVID-19 z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych wynosi 

332 973,74 zł. Zwiększenia w roku 2023 (odsetki bankowe) – 12 398,02 zł. Dysponentem 

tych środków jest Zarząd Powiatu, który opracowuje plan finansowy dla rachunku funduszu. 

Środki zgromadzone na odrębnym rachunku zostały wydatkowane do dnia 27.11.2023 r. 

(ostatnia operacja na rachunku – zwrot niewykorzystanych odsetek do MUW w wysokości 2 

122,65 zł). Wykonanie i realizacja dochodów na dzień 27.11.2023 r. - 345 371,76 zł. W 2023 

roku środki te zostały przeznaczone na: rozbudowę drogi powiatowej nr 2375W (ul. Nowa w 

Mławie) jako drogi dojazdowej do dzielnicy przemysłowej; na dokumentację techniczną na 

drogę dojazdową  nr 2361W/2314W Szumsk – Ożumiech – 13 200,00 zł; na modernizację 

instalacji grzewczej przy Zespole Szkół nr 4 w Mławie.   

 

Pan Mariusz Olszewski – Przewodniczący Komisji 

Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie było.  

 

Punkt 10 

Informacja o wykonaniu planu finansowego wydzielonego rachunku dochodów 

pochodzących ze środków Funduszu Pomocy i przeznaczenia ich na finansowanie lub 

dofinansowanie zadań na rzecz pomocy Ukrainie w ramach planu finansowego tego 

rachunku. 

 

Pani Mariola Rostkowska- Skarbnik Powiatu 

Poinformowała, że ogólny plan środków na finansowanie zadań na rzecz pomocy Ukrainie 

wynosił 3 570 894,52 zł. To np. środki otrzymane z Funduszu Pomocy wraz z opłatą od 

uchodźców (zakwaterowanie w Bursie), środki na pobyt dzieci z Ukrainy w pieczy 

zastępczej, środki na zapewnienie zakwaterowania i wyżywienia, środki na transport i dowóz, 

środki czystości. Po wydatkach pozostały środki na wydzielonym rachunku Funduszu 

Pomocy 271 413,52 zł oraz 262 181,59 zł. Ogółem po dokonanych zmianach na 31.12.2022 r. 

środki wynoszą 533 595,11 zł.  

 

Pan Mariusz Olszewski – Przewodniczący Komisji 

Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Punkt 11 

Informacja o wykonaniu planu finansowego wydzielonego rachunku dochodów i 

przeznaczenia ich na wydatki związane z realizacją zadań z Rządowego Funduszu 

Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych.  

 

Pani Mariola Rostkowska- Skarbnik Powiatu 

Poinformowała, że wykonanie dochodów na 31.12.2023 r. wynosi 33 029 106,68 zł. Wydatki 

dotyczyły budowy sali gimnastycznej przy zespole Szkół nr 4 w Mławie w wysokości 5 000 

000,00 zł; poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego poprzez rozbudowę drogi powiatowej 

Nr 4640W, w tym budowę ronda w miejscowości Liberadz oraz przebudowę mostu w 
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miejscowości Doziny w wysokości 14 250 000,00 zł; rozbudowa drogi powiatowej nr 2375W 

– ul. Nowa w Mławie w wysokości 7 899 106,68 zł; rozbudowa drogi powiatowej nr 2349W 

Żurominek-Stupsk- poprawa bezpieczeństwa w kwocie 5 880 000,00 zł.  

 

Pan Mariusz Olszewski – Przewodniczący Komisji 

Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Punkt 12 

Zapytania i wolne wnioski. 

 

Pytań i wniosków nie zgłoszono. 

 

Punkt 13 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pan Mariusz Olszewski- Przewodniczący Komisji 

Zamknął pierwsze posiedzenie Komisji Rewizyjnej, podziękował członkom Komisji  

i zaproszonym gościom za udział w posiedzeniu. 

 

 

        Wiceprzewodniczący Komisji 
 

               Sławomir Wieczorek 

 

 
 

Sporządziła: 

Agnieszka Wisińska 

06.06.2024 r. 


